
 

Öppet möte 
Datum: 06/04-2020 
Plats: discord 
Närvarande: Edvin Fasth, Amanda Tångring, Albin Meläng, Oliver Wärngren, Selma 
Dahlgren, Clara Sterner, Christian Nilsson samt medlemmar 
 

● Dagordning 
1. Mötets öppnande 
2. Val av mötesordförande:  
3. Val av mötessekreterare: 
4. Val av justerare 
5. Behandling av inkomna frågor 

a. Hur blir det med Kampen 
b. Hur ser kårens framtida verksamhet ut 
c. När är minecraft-servern uppe igen 
d. Hur blir det med studenten 

6. Övriga frågor 
7. Mötets avslutande 

 
 

 
 
 

 
1. Mötets öppnande 

 
2. Val av mötesordförande 

mötet beslutar 
att välja Edvin Fasth till mötesordförande 
 

3. Val av mötessekreterare 
mötet beslutar 
att välja Clara Sterner till mötessekreterare 
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4. Val av justerare 

mötet beslutar 
att välja Albin Meläng & Selma Dahlgren till justerare  

 
 
 
 
 
 
5. Behandling av inkomna frågor: 
 

a. Kampen 
● Kommer ej bli någon kampen, pga smittrisken  
● Inget substitut för kampen 

 
b. Kårens framtid 
● Ser ut som att skolan ej kommer öppna nu under vårterminen 
● Kåren lägger därmed ett upplägg utifrån Corona 
● Fortsätter med aktiviteter online 
● Om ni har förslag kring aktiviteter m.m. → skicka förslag till kåren 

 
c. Minecraft 
● Fått serven att funka bättre 
● Borde öppna under v.15 
● Varför inte posta lokalt? pga kostar för mycket samt blir en överbelastning på datorn 

 
d. Studenten? 
● Kåren vet inte så mycket angående studenten 
● Vi refererar till skolledningen 
● Kåren uppdaterar om information från skolledning 
● Frågor m.m. hänvisar vi till skolledningen 
● Regeringen försöker öppna så treor kan komma tillbaka så studenten skall bli av 
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6. Övriga frågor 
 

● Samla treors åsikter kring studenten? 
- samla åsikter från treor genom enkät 
- samt hålla god kontakt till andra skolor och deras åsikter kring studenten 
- måste stiftas på kommunnivå för att förslag ska kunna föras vidare 
- tycker vi att styrelsen ska utforma en enkät kring treornas åsikter om hur 

studenten kommer ske m.m. 
- enkät skickas ut efter påsklovet 

 
mötet beslutar 
att utforma en enkät om treornas åsikter kring studenten 
 

● Evenemang utomhus? 
- Kåren går utifrån Folkhälsomyndighetens rekommendationer 
- därför planerar vi inga evenemang utomhus 
- när karantänen är över  → väntas roliga evenemang! 

 
 
7. Mötets avslutande 
 
Elevkåren Katedrals ordförande Edvin Fasth förklarade mötet avslutat.  
 
 
 
 
 
___________________ ________________ 
Clara Sterner Albin Meläng 
Sekreterare Justerare 
 
 
___________________ 
Selma Dahlgren 
Justerare 
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Alla : 
Ordförande: Edvin Fasth 
Vice ordförande: Amanda Tångring 
Ekonomiansvarig: Christian Hansen Nilsson 
Utskottsansvarig: Oliver Wärngren 
Operativ chef: Albin Meläng 
Sekreterare: Clara Sterner 
Föreningsansvarig: Selma Dahlgren 
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